
Wijkkrant
Parkwijk-Zuiderpolder

Jaargang 17 | Maart 2009

In dit nummer

Jaarverslag 2008

Geen stadion maar Oostradiaal

De wijkraad heeft u nodig!

Onderwijsproject CCS

bezoek ons ook op www.parkwijk-zuiderpolder.nl



Jaargang 17 | Nummer 1 | 20092

Wijkraadsleden

Voorzitter
Edwin Hein

Sectretaris
Erik van der Leij

Penningmeester
Marjet Schaap

Algemene leden
Wendy Dijkstra
Ayse Yavas
Mida Koelman
Arthur Boersma
Vacant notulist

Gebiedsgebonden agent
Mustafa Karademir

Website

Bezoek onze webstie, dan blijft u op de hoogte 
van de laatste ontwikkelingen.
www.parkwijk-zuiderpolder.nl

Openbare vergaderingen

De vergaderingen worden elke eerste dinsdag van 
de maand gehouden in onze vergaderruimte in het 
Polderhuis, Steve Biko straat 62 op de volgende 
data: (dinsdagavond van 19.30 tot 22.00 uur)

7 aprl 2009, 21 aprl 2009, 12 mei 2009  
(i.p.v. 5 mei), 26 mei 2009, 9 jun 2009,  
23 jun 2009

De agenda van de eerstvolgende openbare  
vergadering vindt u bij: kapper Ton Karpes, aan 
de zijkant van de zaak, publicatiebord in de De-
kamarkt, slager Peter van der Gragt, Maxima ta-
pijten, de slager/groenteboer Aljaouhari, de slijterij, 
de dierenwinkel, het postkantoor, supermarkt en 
bakker Istanbul, kapper Heezius, Kontext,  
Tropical Sunrise en het Reinaldahuis

Wijkkrant Parkwijk-Zuiderpolder

Redactie wijkkrant
Wijkraad Parkwijk-Zuiderpolder

Vormgeving / dtp wijkkrant
Wendy Dijkstra

Webmaster
Edwin Hein

Bezorging wijkkrant
Erik van der Leij

De wijkkrant verschijnt 4x per jaar. Kopij kan ten 
allen tijde toegestuurd worden per post of e-mail.

Contact

Wijkraad en redactie wijkkrant
Parkwijk/Zuiderpolder
Steve Bikostraat 62
2033 DT Haarlem
Fax  023 751 49 70

parkwijk-zuiderpolder@wijkraden-haarlem.nl



Wijkkrant Parkwijk - Zuiderpolder 3

Van de voorzitter

Straks kom ik even terug op het woord: Voorwoord.
Ik wil mij eerst even voorstellen, mijn naam is Edwin 
Hein. Vanaf 3 maart 2009 ben ik de nieuwe voorzitter 
van de wijkraad Parkwijk-Zuiderpolder.
Ik neem de hamer over van eerst Marjet Schaap en 
daarna interim voorzitter Mida Koelman die hun rol 
met verve hebben uitgevoerd. Hulde.
Ik wil de overige wijkraadsleden bedanken voor het 
vertrouwen.

Ik begin gelijk met het goede nieuws, er komt géén 
voetbalstadion in de Zuiderpolder.
Na een periode van 12 jaar! is gebleken dat het plan 
niet haalbaar is. De lange weg die de wijkraad heeft 
moeten volgen is er één van tegenslag, hoop, volhar-
ding en doorzettingsvermogen.
De wijkraad heeft dit niet alleen gedaan en daarom is 
dank op deze plek aan allen vanzelfsprekend.
Ik noem, de bewoners van de Zuiderpolder, de  
Stichting tot behoud Groene Zoom, Bewoners Arken 
Lieoever, wijkraad Nieuwe Amsterdamse Buurt,  

bewoners woonwagenlocatie, winkeliersvereniging 
Parkwijk (i.o.) en velen andere betrokken burgers en 
mensen die ik niet met name heb genoemd.Allemaal 
hebben zij hun bijdrage gegeven wat uiteindelijk  
resulteerde (er voor gezorgd) dat dit megalomane  
project geen doorgang kon vinden.
Maar de wijkraad rust niet want er liggen weer nieuwe 
plannen op de loer voor het groene gebied, namelijk de 
Oost-Radiaal.

Wij houden u op de hoogte.

Ik zou nog terugkomen op het woord: Voorwoord.
Dit is volgens het woordenboek; een persoonlijk  
getinte tekst. Daarna komt; het Hoogste Lied.dit komt 
vaak bij de Gemeente vandaan.
En als afsluiter; het laatste woord. Dit zou de wijkraad 
graag bij sommige belangrijke wijkoverstijgende  
plannen willen hebben.

Een hoopvolle groet van de nieuwe voorzitter.

Edwin Hein

Voorwoord

Schaatspret in het Reinaldapark

   Links de hoofdredacteur van de digitale wijkkrant 

Willem Brand en 2e van links de fotograaf,  

cameraman en website maker van “Parkwijk mijn 

wijk” Rob Jordaan.



Jaargang 17 | Nummer 1 | 20094

Dit keer een ander jaarverslag dan voorgaande  
jaren. Toen was het een puntsgewijze opsomming van 
projecten van de wijkraad, de voortgang van alle zaken 
waar we in de loop van het jaar mee bezig zijn ge-
weest.
Dit keer wil ik u meenemen in het werk van de wijk-
raad zelf, de ups en downs, de frustraties, de onmacht, 
de overstelpende hoeveelheid werk, en soms . . .  een 
klein resultaat.
Het begint bij het vele werk dat we doen zonder dat 
iemand van u, wijkbewoner, dat ziet.
Eén keer in de maand houden wij een openbare  
vergadering en twee weken daaraan vooraf hebben we 
een onderlinge vergadering als voorbereiding op de 
openbare vergadering. In de openbare vergadering 
krijgt u verslag van de zaken die we de afgelopen tijd 
hebben behandeld. Daarnaast hebben we vaak weke-
lijks minstens twee vergaderingen of bijeenkomsten 
waar we, zij het niet allemaal tegelijk maar meestal 
twee van ons, aanwezig zijn.
Dat zijn voornamelijk overleggen met gemeente- 
ambtenaren, woningbouwcorporaties, instellingen en 
met de buur-wijkraden.
Verder bezoeken we raadsvergaderingen, raadscom-
missie-vergaderingen en hoorzittingen. Wij spreken 
daar in als we het nodig vinden om onze mening te 
laten horen.
Dan zijn er nog de informatie-bijeenkomsten waar  
diverse instanties ons willen informeren of onze  
mening willen weten over bijv. de zogenaamde pracht-
wijken, de krachtwijken, de 40+ wijken of hoe de 
wijken ook mogen heten.

Dat zijn wijken die jarenlang verwaarloosd zijn, waar 
nu problemen van diverse aard gaan ontstaan of al zijn 
ontstaan en die nu aangepakt moeten worden.  
Die problemen zijn dan in willekeurige volgorde: 
zwerfafval, hondenpoep, parkeerproblemen, gebrek 
aan sociale samenhang, verloedering en problemen met 
jongeren c.q het ontbreken aan opvang voor jongeren.
Een aantal van deze bijeenkomsten vinden s’ avonds 
plaats, maar de meeste, met name die met de ambtena-
ren, zijn overdag.

Ondanks al die betrokkenheid hebben we nou niet het 
gevoel veel invloed of inspraak te hebben. We worden 
geïnformeerd (vaak laat), we worden gehoord (vaak 
achteraf) en inmiddels is het lange proces naar besluit-
vorming al verder gegaan.
Een voorbeeld: Al weer twee jaar geleden kwamen een 
paar jongeren, zo rond de 12 jaar, bij ons met de vraag 
voor een halfpipe - u weet wel, zo’n goot om in te 
skateboarden. Nu, dankzij het wijkcontract, is men  
begonnen met zoeken naar speelplekken in onze 
wijken; het Speelruimteplan. Of daar een halfpipe  
in zit is nog maar te bezien. Er is een plan om in het 
gerenoveerde Reinaldapark of misschien al eerder in 
het zogenaamde Tussenpark, zoiets aan te leggen.  
Misschien, als deze jongeren kinderen hebben, zullen 
die misschien kunnen skateboarden. 
Dit staat model voor veel processen; het duurt maar  
en het duurt maar . . .
Ondertussen worden wij in onze wijkraadsvergadering 
door wijkbewoners bestookt met vragen over verbete-
ring van de wijk, het oplossen van kleine en grote 
problemen, bijv. een directe busverbinding met het 
Winkelcentrum Schalkwijk - hemelsbreed een afstand 
2 km - maar voor veel wijkbewoners, met name de 
ouderen, alleen bereikbaar met veel omrijden en 
overstappen. 
En ook de ernstige parkeerproblemen in de  
Zuiderpolder en rond het Reinaldhuis zijn nog steeds 
niet opgelost.
Naast deze inmiddels bekende zaken, waar we al een 
langere tijd mee bezig zijn, een groeiende toevloed van 
werk. Kort geleden hebben wij een inventarisatie 
gedaan van alle projecten en onderwerpen waar wij ons 
mee bezig houden, die op ons af komen en waar onze 
aandacht voor wordt gevraagd. Wij komen, schrik niet, 

Jaarverslag Wijkraad Parkwijk-Zuiderpolder 2008

  Komt er dan toch een halfpipe
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tot bijna 30 (30) items - - - en misschien zijn we er nog 
één of twee vergeten.
Bekende zaken, en dat zijn er nogal wat. Een kleine 
greep: Het Stadion/Oostpoort, de fly-over, het 
Reinaldapark, de Bredeschool, de Haarlemse School - 
voorheen de St. Petrus, het Speelruimteplan, jongeren 
werk of beter het ontbreken daarvan, de Zomerzone en 
de nieuwbouwplannen rondom het Beatrixplein. 
Als laatste erbij gekomen, het Wijkgericht Werken  
met de Wijkcontracten en Bewoners Ondersteuning.
Voor één van de projecten uit het Wijkcontract -  
Ontmoet elkaar in Parkwijk - hebben we grote steun 
van de wijkconsulent die door Pré Wonen is aangesteld 
speciaal voor Parkwijk. Zij heeft met tomeloze werk-
lust en met hulp van een groot aantal vrijwilligers 
(buurtbewoners) een aantal projecten in gang gezet:  
De zanggroep “Uit het leven gegrepen”, bordspelen 
voor kinderen en hun ouders, sport voor vrouwen en 
verhalen roepen verhalen op. Verder komt er een 
bulletinbord in Parkwijk. Ook heeft zij de aanzet 
gegeven tot de (weder)oprichting van een winkeliers 
vereniging.
Trouwens, Pré Wonen investeert veel in Parkwijk.  
Er zijn portieken opgeknapt, garages hebben een  
verfje gekregen en de Brede School gaat mede door 
Pré gebouwd worden.

Dan Bewonersondersteuning, dat is ook interessant 
maar ook veel werk dat we nog niet eerder deden; twee 
geldbedragen die beheerd en besteed moeten worden.
Eén: Algemene Bewonersondersteuning die is bestemd 
voor bevordering van de deskundigheid van de leden 
van de wijkraad en bewonersgroepen waarvan de 
wijkraad de bijdrage van belang vindt. 
Twee: Bewonersondersteuning bij fysieke projecten  
en ruimtelijke plannen. Met dit geld kan de wijkraad, 
indien nodig, deskundige hulp van bijvoorbeeld van 
een stedenbouwkundige, een verkeersdeskundige of 
een architect inroepen en betalen. 
Dan nog, al eerder genoemd, de Prachtwijken of de 
Vogelaarswijken. Er zijn projecten geïnventariseerd  
en daar wordt extra geld voor gevraagd bij de overheid. 
Als dat lukt moet de gemeente daar evenveel geld 
bijleggen. En dan maar hopen dat deze projecten 
aanslaan en tot werkelijke verbetering van de leefbaar-
heid in de wijk leidt.
Handenvol werk, dagenlang achter de computer en 
vele avonden vergaderen en overleggen, nadenken en 
op- en aanmerkingen leveren.
Dan is het zeer pijnlijk als een bestuurder de wijkraden 
tijdens een informatie-bijeenkomst over het Stadion 
wegzet als een niet bevoegd clubje terwijl zij dat wel 
degelijk is.

  De fly-over, één van de vele onderwerpen waar de wijkraad mee bezig is.
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Een clubje dat zich bezig mag houden met stoeptegels, 
de paaltjes en het groen. Met zogenaamde wijkoverstij-
gende zaken (een Stadion) zouden wij ons niet mogen 
bemoeien?
Je hebt het dan wel over zaken die een enorme impact 
hebben op de leefbaarheid en woongenot van een groot 
deel van de wijk. Lawaaioverlast, verkeershinder, 
fijnstof, parkeeroverlast,  enz, enz. Daar zou je als 
wijkraad niets over mogen zeggen . . . ? 
Daar heeft een wijkraad juist heel veel over te zeggen; 
de wijkraad is de stem van de wijkbewoners bij 
gemeentelijke plannenmakerij.
De wijkraden Haarlem-Oost hebben, vanzelfsprekend, 
tegen deze uitspraak geprotesteerd. Opvallend was dat 
de aanwezige burgers en vertegenwoordigers van de 
naaste omgeving van het geplande stadion, net zo 
verontwaardigd waren als de wijkraadsleden.  
Dat geeft hoop voor de toekomst.
In dit soort situaties wordt er door bestuurders en 
ambtenaren vaak ten onrechte getwijfeld aan het 
bestaansrecht van de wijkraad, niet echt hardop,  
maar ondertussen . . .

Misschien dan dat we binnenkort toch een klein succes 
kunnen scoren. Als alles meezit hebben we dit jaar een 
Cruyff Court en wel in de noordrand van het Reinalda-
park.

Niet dat dit nu zo’n succes van de wijkraad is als wel 
dat de gemeente Haarlem het toch wel en beetje te gek 
vindt dat bijvoorbeeld een stad als Deventer inmiddels 
vier Cruyff Courts heeft en Haarlem nog geen een. We 
zijn jaren op zoek geweest naar een plek maar nergens 
was er een geschikte plek te vinden. Nu dus toch wel.

En eerlijk gezegd lijkt het tij te keren. Was ik begin  
dit jaar nog wat mismoedig maar met de komst van 
diverse plannen voor wijkverbetering, mogelijkheden 
om extra geld te krijgen en de manier waarop wij  
daar nu bij betrokken worden, ben ik positiever . . .
Verder dient als positief punt te worden genoemd  
dat de wijkraden Haarlem-Oost steeds vaker en beter 
de samenwerking vinden. Solidariteit.  
Voorbeeld: De Brede School en het Stadion.
Wat ook hoop geeft is het aantal bezoekers van onze 
Openbare Vergadering. Die stijgt mee met het aantal 
items dat we toegeschoven krijgen.
We zijn daar heel blij me; een vaste groep “supporters” 
die trouw onze vergaderingen bezoeken, ons steunen 
en bemoedigen. Onder hen hebben we zelfs een “eigen 
cameraman” tevens “vliegende reporter”, die alle 
belangrijke gebeurtenissen in de wijk voor ons en  
de wijkbewoners vastlegt.

Komend jaar start er in Haarlem een discussie over 
burgerparticipatie, ook wel genoemd  “interactieve 
beleidsvorming”. Dat wil zeggen dat belanghebbenden 
mee kunnen denken over beleid dat nog in wording is. 
In Haarlem wordt dat onderscheiden van “inspraak”;  
dat is reageren op beleidsvoorstellen die in principe 
klaar zijn om te worden vastgesteld. Vanzelfsprekend 
zullen we aan deze discussie meedoen en onze inbreng 
hebben.

Nog even iets over de wijkraad zelf. Afgelopen jaar 
bestond de wijkraad uit vijf leden, een redactrice en 
twee aspirantleden. Op de jaarvergadering zullen die 
toetreden tot de wijkraad. Een derde aspirantlid is na 
korte tijd weer teruggetreden om privé-redenen. 
Wij zijn nog steeds op zoek naar nieuwe leden, dus als 
u zich geroepen voelt uw medewerking te geven aan 
mooi, belangrijk en interessant werk: Meldt U aan !

Erik van der Leij

Secretaris

 Jaarverslag Wijkraad Parkwijk-Zuiderpolder 2008 - vervolg
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Voor de wijk Zuiderpolder kwam dit verheugende 
bericht, na twaalf jaar welles nietes, als een geschenk 
uit de hemel vallen.
Jarenlang hebben de bewoners van de Zuiderpolder en 
het Liewegje zich samen met de wijkraad tegen dit 
onzalige plan verzet en eindelijk hebben ze het geluk 
aan hun zijde, zou je zeggen, want Haarlem zou Haar-
lem niet zijn als er niet een addertje onder het gras zit. 
Het bericht over het niet doorgaan van het stadion was 
nog niet uit of de wijkraad kreeg het bericht dat en ik 
citeer:
“Gemeente Haarlem gaat een gebiedsvisie maken voor 
de Oostradiaal van de stad met de bedoeling inzicht te 
verschaffen in de ontwikkelingsmogelijkheden voor de 
stadsentree; het gebied rondom NS station Spaarnwou-
de en de Amsterdamse Vaart tot en met de Gedempte 
Oostersingelgracht.”
En dat onder het mom van: Een aantrekkelijker stads-
entree. Alsof het nu niet aantrekkelijk is en het met 
kantoren en dat soort ontwikkelingen wel aantrekkelijk 
wordt.
Komend vanaf het Rottepolderplein is het nu nog 
groen aan beide zijde en men kijkt uit op de stad met 
als trekker: de Grote of St. Bavo. Schitterend ! 
Kan het nog mooier worden ?  
Als je het de bouwmeesters en ontwikkelaars en ook 
sommige stadsgenoten vraagt, ja, maar dan moeten er 
wel nog meer kantoren, bedrijven en flats komen. 

In een gesprek kwam ik er achter dat wij het woord 
aantrekkelijk anders uitleggen dan de bedenkers en 

ontwikkelaars van een aantrekkelijker stadsentree. 
Bij ons is aantrekkelijk: groen, kleinschalig, ruim.  
Bij de ontwikkelaars is dat: megalomaan, volgebouwd, 
geld.

Ter geruststelling werd ons verzekerd dat bij het ontwik
kelen van de visie de verschillende partijen en dus ook 
de wijkraden van de gebieden worden betrokken.
Vooruitlopend op de komende dingen hebben de 
partijen - de bewoners van het Liewegje en de Zuider-
polder en de wijkraad - zich al weer beraden op de te 
nemen stappen. Hierbij is ook de wijkraad van de 
Nieuwe Amsterdamse buurt betrokken. Zij hebben ons 
gesteund in het verzet tegen het stadion. Uiteindelijk 
bleek dit, met de supportersrellen in gedachte, voor hen 
net zo bedreigend te zijn als voor ons. Solidair met 
elkaar gaan we verder.

Overigens, het zal nog wel jaren duren voordat er een 
spa de grond in gaat. De kantorenmarkt ligt stil, 
koopwoningen worden niet verkocht, banken lenen 
geen geld uit en het stadsbestuur van Haarlem is ook 
niet echt van de doortastende. 
Namens de wijkraad bedanken wij alle bewoners van 
Parkwijk-Zuiderpolder, het Liewegje, de Nieuwe 
Amsterdamse Buurt en alle anderen voor de steun die 
de wijkraad heeft gekregen in de afgelopen 12 jaar!
Hierbij vragen wij u wel om ter zijner tijd de info-
avonden weer te bezoeken zoals u dat in het verleden 
ook deed bij het stadion. 
Houdt het in de gaten: De Oostradiaal !

  De skyline van Haarlem met links de snelweg en in de verte de contouren van de grote kerk.

Geen stadion in Haarlem-oost maar een Oostradiaal
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Het Cultureel Centrum Selimiye (CCS) heeft jeugd  
en jongeren als doelgroep en hecht veel waarde aan 
onderwijs en educatie. Begin januari is het onderwijs-
team van CCS een onderwijsproject gestart.  
Het onderwijsteam bestaat uit jongeren, die zich 
vrijwillig inzetten voor een  verbetering van de  
onderwijsprestaties van de jeugd.  

De eerste activiteit in het kader van dit project was de 
organisatie van een informatiebijeenkomst voor Turkse 
ouders. Het doel van deze bijeenkomst was ouders 
informeren over het onderwijssysteem in Nederland en 
hen mobiliseren om actief te participeren bij school-
activiteiten. 

Voor de organisatie van de bijeenkomst heeft het 
onderwijsteam veldwerk verricht. De jongeren hebben 
6 basisscholen in Haarlem benaderd en met docenten 
en directieleden gesproken.  
De volgende zes scholen zijn benaderd: 
• Don Boscoschool
• Martin Luther King school
• M.g.r. Huibers school
• De Piramide
• Zuiderpolderschool
• Bredeschool Parkwijk. 

Tijdens de gesprekken zijn de thema’s onderwijs-
systeem, ouderavondgesprekken, communicatie en 
participatie van Turkse ouders behandeld. Uit het 
veldwerk is gebleken dat ouders vaak niet bewust zijn 
van een volgsysteem, die de ontwikkeling van kinderen 
vanaf groep 1 volgt. Dat de taal voor sommige ouders 
nog steeds een barrière vormt bij de communicatie met 
docenten en dat ouders weinig participeren bij school-
activiteiten. 

Op 1 februari vond de bijeenkomst plaats in de  
Selimiye moskee. Gezien de communicatieproblemen 
op sommige scholen is gekozen voor een Turkse 
voertaal. Na het welkomstwoord is het onderwijs-
systeem gepresenteerd door onze gastdocente Nermin 
Goktepe – Kocak. Vervolgens zijn de resultaten van het 
veldwerk puntsgewijs gepresenteerd door leden van  
het onderwijsteam. De punten die aan bod kwamen 
zijn; algemene ontwikkeling, onderwijssysteem en 

toetsen, communicatie en participatie. Voor het inter-
actieve deel zijn de punten in de vorm van stellingen 
voorgelegd aan het publiek zodat zij aan konden geven 
waar zij tegenaan lopen. Het onderwijsteam heeft 
bewust voor deze opzet gekozen, omdat zij de ouders 
bewust wilden maken van het onderwijssysteem en  
de aandachtspunten die scholen vanuit hun ervaring 
hebben aangegeven, maar hiernaast ouders ook de 
mogelijkheid wilden bieden om hun ervaringen en 
knelpunten aan te geven, zodat dit weer naar scholen 
teruggekoppeld kan worden. Tot slot heeft het team 
aanbevelingen gepresenteerd. 

Het onderwijsteam van CCS heeft hiermee een start 
gemaakt met het onderwijsproject. Zij gaan op korte 
termijn meerdere scholen benaderen en een expert-
meeting organiseren. Hiernaast gaat het team starten 
met huiswerkbegeleiding voor basisschoolleerlingen. 
Ook kunnen ouders het team benaderen om met hen 
mee te gaan naar ouderavonden. 

Voor meer informatie kunt u mailen naar  
info@selimiye.nl

Aysin Yavas

Bestuurslid CCS

Onderwijsproject CCS
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Wij zijn het jaar begonnen met een totaal saldo  
van € 192,31.
In totaal hebben we een subsidiebedrag van 
€ 12.688,96 van de gemeente Haarlem ontvangen om 
onze zaken te doen. Dit omvat onderstaande kosten.

De Vergaderkosten voor de Wijkraad zijn uitgekomen 
op een post van € 805,71 U moet dan denken aan 
koffie, thee, andere dranken en wat lichte versnaperin-
gen. De Vergaderkosten voor Werkgroepen zijn 
uitgekomen op een totaal van € 901,84.

In het afgelopen jaar hebben we helaas na 11 jaar 
vruchtbare samenwerking afscheid moeten nemen  
van Ingrid Wakker. Bij de post
Overige Kosten zijn onder andere deze kosten ver-
werkt, in totaal bedragen de overige kosten € 309,76

De Telefoonkosten zijn dit jaar uitgekomen op 
€ 543,00 minder dan vorig jaar en minder dan de 
begroting.

De Kantooruitgaven zijn dit jaar uitgekomen op een 
bedrag van € 527,74 iets hoger dan de begroting.

Er zijn in 2008 door omstandigheden maar 3 Wijk-
kranten verschenen, maar wel drie dikke exemplaren. 
Dit brengt per exemplaar hogere kosten met zich. 
Wendy heeft uitstekend werk verricht, vooral het op 
het laatste moment aanpassen aan het nieuws.  
Het artikel over het niet doorgaan van het Stadion 
kreeg een perfecte ereplaats.

Totale uitgaven in 2008 € 3.282,48 (€ 2.922,46 voor 
de Wijkkrant en € 360 voor de Distributie)

Voor Internet zijn we dit jaar iets voordeliger uitgeko-
men op een bedrag van € 488,19

Tot slot Huur, Onderhoud en Energie van deze zaal en 
onze wijkraadruimte. In totaal hebben wij een bedrag 
van € 5.248,07 betaald aan huur in Reinaldahuis met 
aftrek van de kosten van een gedeelde netwerkaanslui-
ting. Dit resulteerde in een lagere huurpost wat op het 
Financieel Verslag (de cijfertjes) terug te vinden is.

Alle bedragen bij elkaar opgeteld hebben wij dit jaar 
€ 12.358,98 uitgegeven van de ontvangen subsidie van 
€ 12.688,96. Het restantbedrag van 2007 á € 192,31 
komt daar bij.
In totaal zijn we het jaar 2008 geëindigd met een 
bedrag van € 522,29 € 88,20 in kas en € 434,09 op  
de girorekening.

In dit Financieel jaaroverzicht zijn niet inbegrepen de 
bedragen waar de wijkraad óók mee te maken heeft 
maar die niet onder de gemeentelijke subsidieregeling 
voor de wijkraden vallen, zoals het Graffitiproject, de 
bewonersondersteuning en de persoonlijke vergoeding 
voor aanwezigheid bij SO, de gemeentelijke overleg-
activiteiten.

Jakob Muis

Financieel Jaaroverzicht 2008



Jaargang 17 | Nummer 1 | 200910

Alle feiten op een rij
Begin januari brandde de verlichting rond en onder het 
Stastok-viaduct niet meer.Terwijl in Haarlem-Noord de 
verlichting al drie maanden!continu brand.
Wat moet een burger doen om dit probleem aan te 
pakken, simpel.
De burger moet dit melden bij, Digitale melding 
leefomgeving
Hier kunt u meldingen/klachten doorgeven over de 
openbare ruimte, zoals vervuiling, losliggende stoep-
tegels of defecte straatverlichting.
Dan wordt het probleem doorgegeven. Maar aan wie??
Ik heb het probleem ook al een keer telefonisch 
doorgegeven, antwoord, ik zal het doorgeven!
Weer een week later kwamen er politici op bezoek bij 
de nieuwjaarsreceptie van wijkraad Parkwijk-Zuider-
polder, problemen aangekaart en nu gaat de politiek er 
wat aan doen.Wat dan? Het blijft vaag.

De stand van zaken, na drie weken brandt de verlich-
ting onder en rond het viaduct nog steeds niet. Dat is 
vervelend, want het geeft mensen op die plek een 
onveilig gevoel. De eindhalte van lijn 2 bevindt zich 
daar en personeel van bedrijven gevestigd aan de 

Diakenhuisweg durven hun auto niet meer onder het 
viaduct te parkeren. Gevolg is ook dat de parkeerdruk 
in de wijk toeneemt.” Er is wel een antwoord maar 
daar kunnen wij niets mee namelijk van het Dagelijks 
Beheer van de gemeente: Deze locatie is zeer bekend/
berucht bij ons. De aanwezige hangjongeren zitten 
graag in het donker en wij laten het licht branden! 
gevolg is dat onze installatie regelmatig maar wel 
compleet gesloopt wordt. Op dit moment proberen we 
weer een voorziening te maken die nog meer vandaal-
proof is.

Begin situatie
Bij het Stastokviaduct blijkt er meer aan de hand dan 
een draadje dat los is gaan zitten. Van een wijkbewoner 
die er bijna dagelijks op de bus stapt, zijn al drie 
fietsen, wel of geen kettingslot, gestolen. 
Ik ben weer een mail gaan sturen naar de politici en ik 
kreeg wat feitelijke informatie van wethouder Divendal 
namelijk dat er al geruime tijd door de gemeente 
achteraan gezeten wordt.
De beter beschermde “hufterproof” armaturen zijn 
opgehangen. De aansluit- en voedingskabels zijn zoals 
de gemeente geconstateerd heeft over een lengte van 

Stastok schandaal

  De graffiti met verlichting onder het Stastok viaduct.
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200 m “uitgebrand” door kortsluiting en als zodanig 
verwijderd door Nuon (vroeger) Liander(nu), zij zijn 
de eigenaar van de kabels. Wij dringen al weken met 
kracht aan op direct herstel van de kabel, al is het maar 
een noodverbinding. Verwachting is dat het uiterlijk 
deze week weer functioneert.
Na weer een week gewacht te hebben, toch maar weer 
een mail gestuurd naar de politiek met deze inhoud:

Geachte politici,
Graag aandacht voor het volgende.
Deze week gaan wij de 5e week in dat er onder en 
naast het Stastok-viaduct geen verlichting brand!
Wanneer wordt er eens actie ondernomen, ik ben zelf 
begonnen bij het Meldpunt om dit probleem aan te 
kaarten, tot op heden helemaal niets.

Op zaterdag 31 januari heb ik foto’s gemaakt, die het 
gevolg tonen van dit euvel waarbij de sociale veilig-
heid in het geding is.Ik dacht dat de oorzaak kwam 
door de werkzaamheden aan de R.Nurksweg en het 
verruïneren van dit waardevolle gebied.Hier lopen 
diverse belangrijke kabeltracés.Dit bleek dus later een 
misverstand.

Vandalisme
Nog geen twee dagen later was er licht! Hieronder 
mijn dank mail aan de politiek. 

Geachte politici,
Bedankt voor de snelle actie.
Ik weet niet wie ik een pluim moet geven, dus bij 
dezen, voor iedereen.
De verlichting, echt alle armaturen, onder en naast het 
Stastok-viaduct branden, zie foto’s.
Veel dank namens, wijkraad, kantoren en buurt.

Eind goed, al goed 

Edwin Hein

Agenda
Elke woensdag tot eind maart knutselen met Jannie, 
begint om 14.00 uur 
20 maart   disco van 7 t/m 14 jaar van 19.30 tot 

21.00 uur 
22 maart   rommelmarkt 10.00 tot 15.00 uur.  

Gratis Entree. 
8 april   paaseieren zoeken, begint om 14.00 uur 

kost € 1,00 .
10 april   Kienavond voor volwassenen uiteraard 

met o.a. paasprijzen
  entree kost 1 euro van te voren aan-

melden bij Mariska (wees er snel bij 
vol=vol)

15 april   jaarvergadering (van de speeltuin )  
begint om 20.00 uur.

30 april   koningendag organiseert de speeltuin in 
samenwerking met de wijkraad  een dag 
vol festiviteiten aan de Anna Kaulbach-
straat.

Er kunnen kramen gehuurd worden om tweedehands 
spullen te verkopen, is er een vrijmarkt op het school-
plein en kunnen kinderen hun spulletjes op de speeltuin 
verkopen.

Let wel na inschrijving en betaling van borg. De hele 
dag zijn er optredens en demonstraties (zanger / dans-
groep) en is er vertier voor de kinderen Luchtkussen, 
spijkerbroek hangen en nog veel meer.
In het clubhuis kunt u terecht voor nadere informatie 
en bent u bent welkom om een kop koffie te komen 
drinken. 

Vriendelijke groeten Mariska, de speeltuin toezicht-
houdster. Mobiel 069301802 

 Speeltuin Haarlem oost
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Brede School Parkrijk is inmiddels alweer een tijdje 
onderweg. Na een vliegende start bij aanvang van het 
nieuwe schooljaar 2008-2009 in augustus jl. met een 
nieuw team en in een mooi gebouw, is er op  
allerlei terreinen volop beweging ontstaan en wordt er 
door alle betrokkenen hard gewerkt om Brede School 
Parkrijk tot een succes te maken. In januari hebben we 
een eerste mijlpaal mogen beleven. Om de geboekte 
progressie zichtbaar te maken, is er op vrijdag  
23 januari jl.  een officiële opening geweest, waar 
genodigden en geïnteresseerden een kijkje konden 
nemen op de nieuwe school.
Een hoogtepunt was het luiden van de klok. 
De klok is in 1975 (zie foto) in de toenmalige  
Wim v/d  Jagtschool, in gebruik genomen. 

De Wim v/d Jagtschool was een school voor speciaal 
basisonderwijs.
Wij horen nu nog wel eens van ouders dat ze denken 
dat Brede School Parkrijk ook een school voor  
speciaal basisonderwijs is. Dit is echter niet het geval. 
We gebruiken wel het oude gebouw, maar we zijn een 
gewone basisschool in Parkwijk.
Door onze samenwerking met Pré Wonen, de gemeen-
te, Kinderopvang Haarlem, Dock, Sportsupport, 
SKOS, de Wijkraad en de bibliotheek, groeien we nu 
door tot een echte Brede School, waarbinnen we de 
kansen voor kinderen, ouders en wijkbewoners vergroten.
Dit heeft er nu al toe geleid dat we 2 combinatie-
functies gerealiseerd hebben. 
Een combinatiefunctie sport en bewegen in samen-
werking met Sportsupport. Dit betekent in de praktijk 
dat de combinatiefunctionaris gymlessen geeft aan 
onze kinderen op school en na schooltijd sportactivitei-
ten mee organiseert in de wijk voor alle kinderen.

De combinatiefunctie in samenwerking met de biblio-
theek gaat z.s.m. van start. Dit betekent dat we onze 
kinderen extra aandacht kunnen geven onder lestijd 
m.b.t. leesbevordering. Na schooltijd kunnen er allerlei 
taal/leesactiviteiten georganiseerd worden, waar ook de 
computer een grote rol in gaat spelen.

De sfeer in de school is te omschrijven als een prettige 
en taakgerichte werksfeer, waarin de kinderen in kleine 
groepen begeleid worden.
Het harde werken wordt beloond. 
Dit merken we aan de interesse voor de school en het 
aantal aanmeldingen in de peuterspeelzaal en onze 
kleutergroepen. Ook de onderwijsinspectie heeft in 
maart 2009 aangegeven dat we op de goede weg zijn.

Graag willen we u nog onze mooie website onder de 
aandacht brengen. U vindt hier veel extra informatie 
over onze school en onze samenwerkingspartners.

www.bredeschoolparkrijk.nl

Uiteraard bent u van harte welkom voor een  
kennis makingsbezoek.
Brede School Parkrijk
Prinses Beatrixdreef 6
2033 TX Haarlem
T: 023-5404546
E: info@bredschoolparkrijk.nl

Brede School Parkrijk

   Wim v/d Jagtschool 1975, Brede School Parkrijk 2009, de klok.
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Burgers die klagen kunnen moeilijk tegen een “nee”.  
Een vreemd antwoord, dat naar ons idee voorbij gaat  
aan de vraag waarom mensen klagen,maar dit  
vernemen wij regelmatig van de politiek.  
Klagen doen wij als burgers niet zomaar en zeker niet 
omdat het onze hobby is. 
Natuurlijk heb je het liefst dat alles goed verloopt voor 
alle betrokken partijen. Maar als dat niet zo is, als je 
merkt dat je voor je rechten op moet komen, dan zul je 
iets moeten doen. In een aantal gevallen waar het om 
bouwactiviteiten gaat in de gemeente Haarlem hebben we 
gemerkt dat klagende burgers min of meer aan de kant 
worden gezet.Wijkoverstijgend! 
Als voorbeeld willen we uitbreidingen en bouwactivitei-
ten in de Groene Zoom noemen, waar wij als omwonen-
den strijden tegen megalomane uitbreidingen.

Wij als burgers krijgen dus gelijk en niet de gemeente.  
De gemeente moet dus een “nee” accepteren, maar dan 
gebeurt er iets raars: In plaats van het goede voorbeeld te 
geven, gaat de gemeente op allerlei manieren proberen 
het “nee” voor zichzelf in een “ja” te veranderen, met 
andere woorden de gemeente zou hier moeten handhaven 
maar doet dat niet. Een heel duidelijk voorbeeld van dit 
gegeven is Saplaza, illegaal neergezet, maar er wordt niet 
handhavend opgetreden! Dus wie heeft er nou moeite met 
het accepteren van een “nee” als antwoord? Zonder al te 
veel in detail te willen treden, valt het ons op dat de 
gemeente veel meer mogelijkheden heeft om het gelijk 
naar zich toe te trekken. Wij als burgers hebben deze 
mogelijkheden niet en worden direct afgestraft als wij 

bijvoorbeeld buiten de wettelijke termijn van zes weken 
ons bezwaarschrift insturen. Zo’n bezwaar wordt dan niet 
meer in behandeling genomen en als “ongeldig” afge-
daan. Dan heb ik het dus niet over zoekgeraakte docu-
menten of “verkeerde”stempels. Andersom moeten wij 
als burgers meerdere keren tot 4 maanden wachten om 
uiteindelijk met behulp van een rechter een antwoord af te 
dwingen bij de gemeente!
Voor de gemeente lijkt het naleven van wettelijke termij-
nen geen noodzaak, ze kunnen eindeloos procedures 
oprekken en weer nieuwe opstarten zonder dat je daar als 
burger ook maar iets tegen kunt doen. Dit oprekken van 
procedures heeft uiteindelijk tot resultaat dat de gemeente 
alsnog haar zin kan doorzetten, ook al heb je als klagende 
burger alle gelijk van de wereld. In onze ogen is dat een 
grote rechtsongelijkheid en wordt opzettelijk met twee 
maten gemeten. De wethouder geeft aan dat klagende 
mensen het moeilijk vinden om hun ongelijk te accepte-
ren, en dat ze daarom doorgaan op de ingeslagen weg. 
Maar de gemeente zelf doet niet anders getuige een aantal 
recente uitspraken van de klachtencommissie waarin het 
college geadviseerd wordt om handhavend op te treden, 
maar deze adviezen helaas gewoon naast zich neer legt en 
doorgaat op de ingeslagen weg.
Tijdrekken dus, net zolang totdat je op de één of andere 
manier weer voldoet aan de wet. Daarom willen wij de 
politici vragen: Met welk recht zegt u dat burgers “nee” 
moeten accepteren als antwoord ?!

Namens een aantal omwonenden van de Groene Zoom, 

Zuiderpolder. Haarlem

Gemeente wil geen nee horen

  Groene Zoom

  Saplaza
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Dit keer heb ik niet iemand 
geïnterviewd uit onze eigen wijk 
maar iemand “van de overkant”. 
Je zou kunnen zeggen dit is een 
wijkoverstijgend interview. 
Ze heet Mariska van Zeeland, 
een energieke vrouw die nu 
alweer 10 jaar(!) penningmeester 
en algemeen lid in de wijkraad 
Nieuwe Amsterdamse Buurt is.

Vanaf de Prins Bernardlaan zag 
je hem mooi liggen; de grote 
speeltuin Haarlem-Oost.
Als ik ná vier uur vrijdagmiddag 
zou komen dan was het hier wat 
rustiger. Wist ik wel dat je het 
beste via het van Zeggeleplein 
de speeltuin kon bereiken? Nee, 
eerlijkheidshalve moest ik toege-
ven dat ik niet precies wist waar 
ze terecht gekomen waren ná de 
sloop van het gebouw om plaats 
te maken voor de bouwwerk-
zaamheden van …

Terwijl een vaste bezoekster 
haar verjaardag vierde met wat 
vriendinnen en taart en koffi e 
zaten wij aan de andere kant in 
het houten speeltuingebouw. 
De speeltuin zelf is een stuk 
kleiner dan wat het vóór de ver-
huizing was maar toch is het nog 
steeds een behoorlijk oppervlak 
met veel speeltoestellen op een 
zandondergrond. Speciaal zand, 
wat onaantrekkelijk voor katten 
moest zijn had men beweerd..
Als de speeltuin zijn defi nitieve 
plaats krijgt over vier,vijf jaar op 
de plek van de M Lutherking-
school dan  komt er weer gras. 
Ik steek van wal:

Sinds wanneer ben je betrokken 
bij speeltuin Haarlem-Oost?
• Van kinds af aan want ik ben 

geboren op de grens Slachthuis-
buurt en Oude Amsterdamse 
buurt. Toen ik zelf kinderen kreeg 
heb ik 16 jaar in Schalkwijk 
gewoond maar wilde héél graag 
weer terug naar mijn oude 
buurtje. Ik hou van deze buurt 
en hun bewoners. De meesten 
hebben het niet breed maar dat 
schept ook een band.

Ikzelf ben ook regelmatig met 
mijn kinderen in de speeltuin 
geweest maar toen zwaaide 
Rinus en Jo Weidema de 
skepter. Hebben zij jou ook ge-
vraagd als opvolgster?
• Nee niet Rinus of Jo maar mijn 

eigen broer. Hij is de penning-
meester van deze vereniging 
(ja het penningmeesterschap zit 
hier toch in de familie!) en tijdens 
een familiebezoek vroeg hij of 
het niet iets voor mij was. Ik zei 
niet direct ja. Mijn leven is al druk 
gevuld met allerlei activiteiten dus 
zou ik dit er nog bij willen doen? 
Na overleg met het thuisfront heb 

ik volmondig ja gezegd.
 Nu ben ik toezichthoudster en 

Marcel Briefjes is de voorzitter.

Hebben jullie je best moeten 
doen om de speeltuin te 
behouden en een plekje terug 
te krijgen na de nieuwbouw op 
het DSK voetbalterrein?
• Nou dat was voordat ik kwam, 

Rinus en Jo hebben zich hier erg 
voor ingezet en niet zonder 
resultaat gelukkig. 

Wat vindt je zo leuk aan dit 
werk?
• Het sociale contact met de 

mensen hier, niet alleen de kinde-
ren. Dan bedoel ik niet dat ik als 
semi maatschappelijk werkster 
hier rond loop hoor want dat wil 
ik niet.

Hoeveel uur ben je hier in de 
speeltuin?
• Offi cieel ben ik sinds 1 januari 

2009 in dienst getreden voor 
18 uur per week. De speeltuin 
zelf is van dinsdag tot en met 
vrijdagmiddag geopend. Vrijwil-
ligers helpen mij ook hoor.

Interview met... de speeltuinbeheerster
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En bevalt het?
• Ja heel erg, ik wil dit tot mijn 

65ste blijven doen!

Is het vrije entree?
• Nee, men moet wel entree 

betalen € 0,75 of je bent lid van 
de speeltuin voor € 19,00 per jaar 
met het hele gezin. 

 De speeltuin is voor kinderen van 
3 tot 12 jaar bedoeld. Laatst had 
ik een groepje oudere jeugd hier 
op de toestellen zitten hangen. 
Ik heb ze eruit gepraat maar ze 
vroegen mij toen:” Waar moeten 
wij dan naar toe?” Tja, ik snap wel 
hun probleem.

Organiseren jullie ook activiteiten?
• Natuurlijk. Knutselmiddagen 

op woensdag , bingo avonden 
met leuke prijzen van o.a. de 
middenstanders uit de buurt. 
Mariska zelf is bij elke winkelier in 
de Amsterdamstraat en het van 
Zeggelenplein binnen gelopen 
met de vraag of ze nog iets had-

den voor de kienavond. Erg veel 
positieve reacties kreeg ze.

Wie is de eigenaar?
• Huh? De gemeente is dat van 

de grond maar de toestellen en 
inboedel is van de speeltuin-
vereniging. Het geld van de 
leden komt ook weer terug in 
de speeltuin.

 Voor de rest ontvangen we 
subsidie van de gemeente. 
De ruimte verhuren we ook aan 
een computerclub (kan nog leden 
gebruiken) en het EPC 
wat staat voor Etherisch Paranor-
maal Centrum. Regelmatig reser-
veren mensen ook de ruimte voor 
kinder of volwassene feestjes. 

 
Wilde je iets veranderen toen je 
hier kwam?
• Eigenlijk niet veel behalve dat we in 

de weekenden één dag open zijn; 
afwisselend zaterdag en dan weer 
zondag. Nu hebben we 175 beta-
lende leden en ik streef naar 200.

Zijn het voornamelijk bewoners 
uit deze wijk?
• Nee, ongeveer 25% komt uit 

Parkwijk- Zuiderpolder.

Dat laatste verbaasd me niets. 
De speeltuin is zo dichtbij en als 
ouder heb je even je handen vrij. 
De kinderen maken vriendjes en 
jij kan lekker in het voorjaarszon-
netje zitten met een kopje koffi e! 

Speeltuin Haarlem Oost

Anna Kaulbachstraat 14a

tel: 023- 5335454

openingstijden: di t/m vr ‘s middags, zie 

ook op www.speeltuinhaarlemoost.nl

door Marjet Schaapde speeltuinbeheerster

   Speeltuin Haarlem Oost; volop plezier voor je kinderen.

   Mariska van Zeeland, beheerster 

van Speeltuin Haarlem Oost.
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Wil je graag een sportdag organiseren, hutten bouwen, 
je speeltuin opknappen? Of toch liever een picknick-
tafel om gezellig aan te eten? Fleurige plantjes in de 
straat? Wil je starten met een project voor jongeren 
zonder werk? Of maak je liever een mooi kunstwerk, 
samen met bewoners uit de buurt? Misschien heb je 
een ander idee voor jouw wijk. Laat het weten want 
een goed idee verdient uitvoering!

Het ministerie van Vrom (Volkshuisvesting, Ruimte-
lijke Ordening en Milieubeheer) geeft Haarlem een 
subsidie van jaarlijks drie ton. Met dit geld kunnen 
bewoners zelf initiatieven ontwikkelen om de leefbaar-
heid in de wijk te verbeteren. 

Wie het eerst komt, wie het eerst maalt
Goede ideeën maken we waar als ze aan de volgende 
voorwaarden voldoen. Ze verbeteren de wijk waar je 
woont, waardoor bewoners prettiger samenleven.  
Het idee mag niet voor persoonlijk gebruik 
zijn.  

Verder geldt: wie het eerst komt, wie het eerst maalt. 
Dus: lever je idee zo snel mogelijk in zodat het voor  
31 december 2009 kan worden uitgevoerd.

Hoe werkt het?
Vanaf donderdag 26 februari kun je op www.haar-
lem.nl/mijnwijk het inschrijfformulier vinden en  
je goede idee online naar de gemeente Haarlem 
mailen. Begin maart zijn de inschrijfformulieren 
ook te verkrijgen bij onder andere de bibliothe-
ken, de publieksdienst op de Zijlsingel en jon-
gerenlocaties. Via antwoord@haarlem.nl of het 
telefoonnummer 023-511 5115 zijn de formulie-
ren ook te verkrijgen. 

Meer informatie
Meer informatie over hoe je geld kunt krij-
gen voor een goed idee en voorbeelden ter 
inspiratie, vind je ook op www.haarlem.nl/
mijnwijk.

Het is jouw wijk, dus jij mag het zeggen!
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Ter ere van het 50-jarig jubileum van de VAC* in 
Haarlem, schrijven wij een fotowedstrijd uit met als 
thema “het balkon”.

Stuur een foto van het mooiste, gekste of origineelste 
balkon naar ons toe en maak kans op een leuk boekje. 
Het balkon op de foto mag uw eigen balkon zijn, maar 
dat is natuurlijk niet verplicht.

Alle foto’s worden geëxposeerd, maar de 6 leukste 
inzendingen worden beloond met het VAC boekje “tips 
voor een slimme indeling van de woning”. 
Tevens ontvangen de winnaars een uitnodiging voor 
de offi ciële opening van de expositie “Buitenruimte in 
een verstedelijkt gebied”, die de VAC ter ere van haar 
jubileum in het ABC organiseert. Uw inzending moet 
bij ons binnen zijn vóór 30 april 2009.

U kunt uw inzending sturen aan:
VAC Haarlem, Postbus 479, 2000 AL  Haarlem of per 
e-mail aan info@vac-haarlem.nl. 

Vermeld bij uw inzending uw naam, adres en telefoon-
nummer. 

De expositie is van donderdag 11 juni t/m zaterdag 
27 juni 2009. U vindt het ABC Architectuurcentrum 
aan Groot Heiligland 47, 2011 EP te Haarlem.

*VAC Haarlem
De VAC (voorheen vrouwen-adviescommissie) 
Haarlem bestaat 50 jaar. Reeds 50 jaar zijn er adviezen 
geschreven over nieuw te bouwen woningen in Haar-
lem. Specifi ek op het gebied van de gebruikskwaliteit 
en het wooncomfort. Dát is namelijk waar de VAC 
goed in is. 
Daarnaast is de VAC de enige organisatie die vanuit 
de wensen en belangen van de toekomstige bewoner 
invloed heeft op het bouwproces.

Voor meer informatie over de fotowedstrijd kunt u bel-
len: 023-5338081. Voor meer informatie over de VAC: 
www.vac-haarlem.nl

Fotowedstrijd “Het Balkon”

voor de arbeiders en 
studenten. Sindsdien 
was hij met zijn gene-
raalsrang militair leider 
van de Hongaarse Op-
stand tegen de sovjetbezet-
ting. De opstandelingen eisten 
van de Sovjet-Unie: beëindiging van de Sovjetbezet-
ting, vrije verkiezingen, herstel van de persoonlijke 
vrijheden en afschaffing van de veiligheidspolitie AVH. 
De opstand mislukte echter. Pál Maléter werd schuldig 
bevonden aan landverraad en poging tot ondermijning 
van het ‘democratisch staatsbestel’. Hij werd ter dood 
veroordeeld en in 1958 opgehangen. In 1989, 31 jaar 
later, werd hij volledig gerehabiliteerd en op een dag 
van nationale rouw plechtig herbegraven.

Pál Maléter was een militair leider van de Hongaarse 
Opstand van 1956 tegen de sovjetbezetting.

Hij werd in 1917 geboren in Eperjés, Hongarije. 
Tegenwoordig ligt deze stad met de naam Prešov 
binnen Slowaakse grenzen. Maléter studeerde genees-
kunde in Praag en volgde vanaf 1938 een opleiding 
aan de militaire academie in Boedapest. In de Tweede 
Wereldoorlog werd hij aan het oostfront door het Rode 
Leger gevangen genomen. Hij werd communist en 
streed vervolgens tegen Nazi-Duitsland. Na de oorlog 
koos hij voor een militaire loopbaan als officier in het 
Hongaarse leger. Hij werd kolonel en commandant 
van een infanterie-eenheid. Tijdens betogingen op 
23 oktober 1956 werd Maléter uitgestuurd om deze 
met geweld te onderdrukken, maar alras koos hij partij 

stand tegen de sovjetbezet-
ting. De opstandelingen eisten 

De straat en zijn naam: Pál Maléterweg
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Viering éénjarig bestaan Selimiye moskee 
De feestelijke opening van de Selimiye moskee was op 
23 februari 2008 en sindsdien hebben vele activiteiten 
plaatsgevonden. Het éénjarig bestaan van de nieuwe 
Selimiye moskee willen we niet zomaar voorbij laten 
gaan. Op 8 maart staan we naast de geboorte van de 
Profeet Muhammed en de internationale vrouwendag 
stil bij ons éénjarig bestaan. Zowel overdag als in de 
avond staan diverse activiteiten gepland. 

Onderwijsproject
Het Cultureel Centrum Selimiye hecht veel waarde  
aan de educatie en ontwikkeling van jeugd en jongeren. 
Hiertoe is een groep jongeren een onderwijsproject 
gestart. Zij hebben diverse scholen in Haarlem bena-
derd en op 1 februari een informatiebijeenkomst voor 
ouders georganiseerd. Voor een uitgebreid verslag ver-
wijzen wij u door naar www.selimiye.nl. Op 15 maart 
volgt een tweede informatiebijeenkomst voor moeders. 
Hiernaast gaat het onderwijsteam huiswerkbegeleiding 
aanbieden en desgewenst ondersteuning bieden bij de 
communicatie met docenten. Voor inschrijvingen is het 
onderwijsteam op 1 maart en 8 maart vanaf 14.00 uur 
beschikbaar in de Selimiye moskee. Het onderwijsteam 
is per mail bereikbaar op info@selimiye.nl en  
telefonisch op het volgende nummer 06-26522305.

Viering kinderfeest (23 nisan) 
Op 23 april 1920 kwam in Ankara voor het eerst een 
nationaal parlement bijeen. Atatürk had de onafhanke-
lijkheidsoorlog geleid en riep deze dag uit tot Dag van 
het Kind, ter nagedachtenis van de omgekomen kinde-
ren in de oorlog. Deze dag staat in Turkije in teken van 
kinderen en wordt groots gevierd. Deze feestdag wordt 
in Haarlem in samenwerking met diverse organisaties 
gevierd. De kinderen zijn al voorbereidingen aan het 
treffen en gaan een mooie voorstelling neerzetten. 

Cursussen CCS
CCS biedt ook in het voorjaar diverse cursussen aan.  
U kunt zich via de website www.selimiye.nl inschrij-
ven voor de volgende cursussen: Klassieke gitaar, Saz, 
Ebru kunst (papiermarmeren), Turks voor Nederlands-
taligen, Computercursus voor beginners, Leren lezen 
en schrijven, Kookcursus Kickboxen, Zaalvoetbal, 
Geschiedenis en Turkse literatuur. 

Nieuwe projecten in 2009
Het Cultureel Centrum Selimiye richt zich op de 
ontwikkeling van jeugd en jongeren. Het onderwijs-
project is één van de vele projecten die in 2009 van 
start is gegaan. Naast dit project starten we met diverse 
andere projecten zoals; loopbaanoriëntatie, debat 

identiteit, samen-
werking tussen 
geloven, gezond-
heidszorg, rond-
leidingen in de 
Selimiye moskee, 
etc. Voor diverse 
projecten heeft  
CCS behoefte aan 
vrijwilligers die zich 
willen inzetten voor 
uiteenlopende 
thema’s. Als u 
geïnteresseerd bent 
kunt u zich via  
info@selimiye.nl 
aanmelden.

Cultureel Centrum Selimiye (CCS)
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In het jaarverslag 2009 noem ik zo’n dertig onder-
werpen waar de wijkraad mee bezig is.
Ook schrijf ik dat we het idee hebben weinig resultaat te 
boeken met al deze projecten. Er zijn een paar uitzonde-
ringen en daar wil ik u toch wat meer van laten weten. 

Bijvoorbeeld het Platform Dagelijks Beheer. Daarin 
zitten vertegenwoordigers van de zeven wijkraden 
Haarlem-Oost samen met vertegenwoordigers van de 
gemeente. Gebiedsbeheerders, vertegenwoordigers van 
Verkeer & Vervoer en van Handhaving, politie  
(wijkagent) en 
woningbouw-
corporaties 
bespreken daar 
de lopende 
zaken van 
stadsdeel Oost. 
Afgelopen jaar 
zijn we vijf keer 
bij elkaar 
geweest en 
regelen zaken 
als verkeersvei-
ligheid, zwerf-
afval, sociale 
veiligheid en 
buurtinitiatieven. Klein ongemak met groot resultaat 
als het opgelost wordt/is. Werk dat wel resultaat laat 
zien, meteen zichtbaar is in de wijk en dus voldoening 
geeft.
Vooraf aan het Platform-overleg komen de zeven 
wijkraden voor een vooroverleg bij elkaar.

Nog zo’n bijeenkomst is het Regie-overleg Oost.  
Weer de zeven wijkraden, maar nu met een groep 
ambtenaren die een stapje hoger in de organisatie 
werken. Voorzitter hier is de stadsdeelmanager.  
Verder is aanwezig de programmamanager voor Oost, 
de wethouder, vertegenwoordigers van de woning-
bouwcorporatie, iemand van DOCK (opbouwwerk) en 
van politie Kennemerland. Afhankelijk van het onder-
werp komen, op uitnodiging, daarbij projectleiders en 
ambtenaren. Ook in dit overleg kunnen vaak zaken 
direct geregeld worden of ter tafel worden gebracht

We hebben het dan over de werkzaamheden voor 
DOCK, problemen met Spaarneland (schoonhouden 
van de stad), over de STUPS (Stadsdeel Uitvoerings 
Programma’s) en de voortgang van de Zomerzone. 
Grote bouwprojecten en de impact die zij hebben op 
onze wijken. Ook hier geldt dat zaken snel opgepakt 
worden en zo tot verbeteringen in de wijk leidt.

Dan hebben wij de Wijkcontracten. Binnen deze 
contracten zijn een aantal projecten opgezet
ter bevordering en verbetering van de leefbaarheid. 

Een mooi 
woord, leef-
baarheid, maar 
wie legt ons uit 
wat dat precies 
is. Kort gezegd: 
een wijk is 
leefbaar als je je 
er prettig voelt. 
Als het schoon 
en veilig is, als 
er winkels zijn 
en voorzienin-
gen als dokter 
en apotheek op 
loopafstand.

Als er leuke dingen voor de opgroeiende jeugd zijn.  
Ik noem een aantal projecten waarvan de start inmid-
dels heeft plaats gevonden. Sport voor vrouwen, de 
zanggroep “uit het leven gegrepen”, een middag met 
bordspellen voor kinderen en hun ouders.
Verder zijn er projectgroepen die zich bezig gaan 
houden met het parkeerprobleem en het verkeer in de 
wijk, en als belangrijkste project de jeugd in Parkwijk-
Zuiderpolder. 

Voor al deze projecten zijn mensen - vrijwilligers -  
nodig. De wijkraad kan dit, met al die lopende  
projecten, alleen niet aan.  

We hebben dringend versterking nodig.  

De wijkraad heeft u nodig !



Alarm ‘Als elke seconde telt’ 112

Geen spoed, wel politie 0900-8844
 (lokaaltarief)
Meldt misdaad anoniem 0800-7000

Wijkagent M. Karademir 0900-8844
U kunt persoonlijk terecht op het bureau 
Schalkwijk, Costa del Sol.

Wijkraad Parkwijk/Zuiderpolder 
parkwijk-zuiderpolder@wijkraden-haarlem.nl

Gemeente

Stadhuis  511 30 00
E-mail info@haarlem.nl
Internet www.haarlem.nl
Publiekdiensten/publieksinformatie 511 51 15
Bureau Handhaving Openbare Omgeving
(fout geparkeerde auto’s, bussen, busjes,  

vrachtwagens, caravans en aanhangwagens) 511 49 50
Burgerzaken en belastingen 511 44 80
Burgerzaken
E-mail burgerzaken@haarlem.nl
Belastingen 0800 05 43
E-mail belastingen@haarlem.nl
Grof vuil en tuinafval 0900-8477
Afvalverwijdering & reiniging  511 47 30
Sociale zaken en werkgelegenheid 511 42 00
Veiligheid  511 41 00
Wateroverlast (Reinaldapark) 511 33 48

Diensten 

Na 17.30 uur, weekend, spoedeisend
Ambulance  531 91 91
Apotheek  532 07 13
Dokterscentrale 0900 0567  /  511 27 00
St. Haarlem Werkt 545 24 84
Zorg en Voorzieningen 511 43 68

Overige 

C.R.O.S. geluidshinder Schiphol 020-601 55 55
Anti Discriminatiebureau  531 58 42
Advies en Meldpunt Huiselijk Geweld  547 29 99
Bouw Wonen en Leefomgeving  511 34 50
Bouwbureau Haarlem Oost 543 06 03
Buurtbeheer SHW 545 24 84
Dierenambulance 533 43 23
info@dierenambulance-haarlem.nl
Dierenbescherming  549 14 00
Gasservice Kennemerland 0251-24 54 54
Kindertelefoon (gratis) 0800 0432
Zorgcentrale Thuiszorg 891 89 18
Thuiszorgwinkel 891 89 18
Kennemer Gasthuis 545 35 45
Nuon (gratis) 0800 0513
NVSH Haarlem 532 66 02
Ouderenwerk Oost  540 55 45
‘t Polderhuis  535 33 44
SOS Telefonische hulp 0900 0767
Stadstoezicht Wijkteam Oost 511 50 42
Steunpunt Mantelzorg 891 84 62
steunpunt.mantelzorg@zorgbalansgroep.nl
Tafeltje Dekje 526 30 26
tafeltjeDekje@uvvHaarlem.nl
Woningwinkel 517 56 00
Zonnebloem 536 59 31

Wijkraden Oost op internet
www.wijkradenhaarlem.nl

Meldpunt leefomgeving Oost Schalkwijk

Ziet U een kapotte lantaarn, vernielingen, 
losse stoeptegels, volle afvalbakken, zwerfvuil, 
verstopte kolken of overlastoorzaken? 
Neemt u dan contact op met het Meldpunt.
511 511 5 of ga naar www.haarlem.nl/smart-
site32019.htm

Belangrijke telefoonnummers en e-mailadressen


